
汇丰中国借记卡安全锁功能上线的公告

尊敬的客户：

为进一步保障您的借记卡用卡安全，我行将于 2019 年 3 月 1 日起上线安全锁新功能。

持卡人可以通过汇丰银行手机客户端的“银行卡及账户设置”中的“一键锁卡”开关，根据交易类型、渠道、地区、时段等不同的维度对自己的借记卡进行灵活便捷的安全设置，开关打开或关闭后将即时生效。

更多详情，请打开汇丰银行手机客户端查阅。如有疑问，请联系您借记卡背面的热线电话咨询。

特此公告。

汇丰银行（中国）有限公司
二〇一九年二月

Notice for Card Lock of HSBC China Debit card release, effective from 1 Mar 2019

Dear Customers,

Please be advised that the Card Lock of HSBC China debit card will be released, effective from 1 Mar 2019, to better protect the security of customer's debit card.

You can set the lock according to transaction types, channels, districts, or time period through your mobile application of HSBC Bank flexibly and conveniently, which could be effected once you complete the setting.

You can find more details from your mobile application of HSBC Bank. For enquiries, please call the hotline on your debit card.

HSBC Bank (China) Company Limited
Feb 2019